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XVIII-ta Sesja Rady Miejskiej w Łęcznej -   rozpoczęcie obrad godzina 14.00.
 
Przewidywany porządek obrad:
1. Otwarcie Sesji – stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie poprawek do porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XVII-ej Sesji Rady.
4. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami.
5. Interpelacje, zapytania, wnioski.
6. Podjęcie uchwały w sprawie:
  a) zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2016-2023,
  b) wprowadzenia zmian w budżecie gminy Łęczna na 2016 rok,
  c) rozpatrzenia skargi.
7. Wolne wnioski.
8. Sprawy organizacyjne.
9. Zakończenie obrad.

Po stwierdzeniu quorum (obecnych 19 radnych) Przewodnicząca Rady przedstawiła przewidywany porządek obrad. Nie zgłoszono do niego 
żadnych uwag. Następnie radni jednogłośnie przyjęli protokół z XVII-ej Rady. W kolejnym punkcie  Burmistrz Łęcznej przedstawił sprawozdanie 
z pracy między sesjami (treść sprawozdania załączona poniżej). Pytania radnych dotyczyły między innymi planu zagospodarowania 
przestrzennego, przygotowań do wdrożenia programu "500+". Poruszono także kwestię przystąpienia Łęcznej do programu montowania 
solarów lub paneli fotowoltaicznych. W odpowiedzi Burmistrz poinformował o uwarunkowaniach związanych z realizacją takich programów, 
które obecnie są analizowane. Przewodnicząca Rady zaproponowała by zorganizować spotkanie z mieszkańcami, na którym można by 
przedstawić tą tematykę i ją przedyskutować. Radnych interesowało również spotkanie z przedstawicielami GKS Górnik Łęczna w sprawie 
opodatkowania obiektów infrastruktury sportowej. Burmistrz wyjaśnił, że zmiany przepisów podatkowych skutkują znacznie większym 
obciążeniem podatkowym dla Stowarzyszenia i prowadzone są rozmowy, które pozwoliłyby rozwiązać tą sytuację. 
Kolejne pytania dotyczyły udziału gminy w projekcie Wirtualne Powiaty 3, budżetu obywatelskiego oraz organizacji przyszłorocznego roku 
szkolnego. 
Następnie przystąpiono do rozpatrywania projektów uchwał. Jednogłośnie przyjęto uchwały w sprawie:

zmian w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2016-2023,
wprowadzenia zmian w budżecie gminy Łęczna na 2016 rok,
rozpatrzenia skargi - skargę uznano za bezzasadną.

Wolne wnioski i sprawy organizacyjne zakończyły XVIII Sesję Rady Miejskiej.
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